

**JABATAN KERJA RAYA
KENYATAAN TENDER**

Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan dan Pusat Khidmat Kontraktor / Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Lawatan Tapak **ADALAH DIGALAKKAN**

Petender **WAJIB MENDAFTAR** di *GOOGLE FORM BORANG PENDAFTARAN MAKLUMAT KONTRAKTOR* di pautan jkrns.ns.gov.my/tender-sebutharga2/kenyataan-tawaran-tender bermula dari **8 Julai 2022** jam 8:30 pagi sehingga **14 Julai 2022** sebelum jam 5.00 petang.

Nota Taklimat Tender boleh didapati di pautan jkrns.ns.gov.my/tender-sebutharga2/kenyataan-tawaran-tender

Hanya Pentender yang telah MENDAFTAR dan MELEPASI SARINGAN WAJIB sahaja dibenarkan membeli DOKUMEN TENDER.

Pejabat yang Memanggil Tawaran	Tajuk Projek (Pembiayaan)**	Taraf/Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
JKR NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS	KERJA-KERJA MENYENGGARA CERUN DI LALUAN ULU. SG.DUA BESAR - SG. DUA KECIL (N120) SEKSYEN 0.1-0.2 DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DALAM DAERAH KUALA PILAH, NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS JKR/DT/N/010/2022	Bumiputera T1 Sijil Taraf Bumiputera (STB)	CIDB (PPK,SPKK) Gred: G3 Kategori: CE Pengkhususan: CE01 dan CE21	Bahagian Kontrak & Ukur Bahan Jabatan Kerja Raya Negeri Sembilan Tingkat 2, Blok B, Wisma Negeri 70990 Seremban Negeri Sembilan Darul Khusus 18 Julai 2022 Hingga 29 Julai 2022 Jam 8.30 pagi Hingga Jam 5.00 petang	RM 400.00 BENDAHARI NEGERI NS – Akaun Terimaan Secara perbankan internet sahaja CIMB 8004433398 KOD BAYARAN Ref 1: PNNS38/010/2022 Ref 2: Nama Syarikat	Bahagian Kontrak & Ukur Bahan Jabatan Kerja Raya Negeri Sembilan Tingkat 2, Blok B, Wisma Negeri 70990 Seremban Negeri Sembilan Darul Khusus 10 Ogos 2022 (RABU) 5.00 petang

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh diperolehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat sahaja

Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor dikehendaki membawa **SURAT WAKIL** dan perakuan/sijil **ASAL PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR** dan **SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN** yang dikeluarkan oleh **LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA** serta **SIJIL TARAF BUMIPUTERA** yang dikeluarkan oleh **PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR** berserta satu salinan sijil-sijil tersebut.

Kontraktor atau Wakil Kontraktor yang sah hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakkan sosial oleh KKM dan MKN.